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ANKOMST 

Ble du hentet på flyplassen? 

Nei 

Ble det arrangert et velkomstprogram for nye studenter? 

Ja 

Kan du fortelle litt om velkomstprogrammet? 

På skolen her ble vi tatt godt i mot, fikk rikelig med informasjon fra skolen. Det ble også arrengert 
en cruise tour i starten hvor vi fikk møte andre utvekslingsstudenter. 

 

AKADEMISK  

Deltok du på språkkurs i forkant av undervisningsperioden? 

Nei 

Var det behov for å gjøre mange endringer etter ankomst? 

Ja 

Kan du spesifisere endringene? 

Flere av fagene vi hadde fått forhåndsgodkjent var det ikke mulig for oss å ta. Dette fikk vi først 
informasjon om når vi var i USA. Det var utfordrende å få rådgivning fra UIS og generelt få svar på 
hvilke fag som ble godkjent. Vi måtte derfor velge noen 

Hvor tilfreds er du med faglig utbytte? (1 = ikke tilfreds, 5 = svært tilfreds) 

3 

I hvilken grad var det faglige innholdet relevant for ditt studieprogram ved UiS? (1 = ikke tilfreds, 5 
= svært tilfreds) 

3 

 

BOLIG 

Hvordan skaffet du deg bolig?  

Privat 

Hvor mye betalte du per måned? (cirka) 

13000 

 

 



PRAKTISK 

Var støtten fra Lånekassen tilstrekkelig? 

Nei, man må regne med å bruke oppsparte midler 

Hvilke forsikringer tegnet du i forkant? 

Kun ansa halvårs reiseforsikring. Når jeg ser tilbake på dette ville jeg anbefalt gjensidige sin avtale 
gjennom Tekna da det inkluderer ulykkesforsikring. Forsikringstilbudet dems er også rimeligere ifh 
pris. 

Hvordan ordnet du mobil/nett?  

Vi gikk innom første T-mobile butikk og ordnet dette på 5 minutter. Wifi ordnet vi enkelt ved å 
kontakte Spectrum. Dette tok 1 dag. 

 

PERONLIG UTBYTTE  

Engasjerte du deg i foreninger og/eller idrettslag? 

Nei 

Hvordan vil du oppsummere oppholdet med minimum tre ord?  

De første ukene var stressende med å få de fagene man ønsket. Det var også utfordringer med å 
finne et sted å bo. Foruten om det så har dette vært det beste oppholdet i mitt liv. Kulturen, 
severdighetene og byene i nærområdet er unike. 

Hva har vært det mest positive? 

Det mest positivet har vært reiser til områder i nærområdet som Las Vegas, Yosemite, Mexico, LA, 
San Francisco. 

Hva opplevde du som mest utfordrende? 

Det mest utfordrende var velge fag og få dem godkjent i Norge. Dette "stresset" varte i et par uker 
kun. 

Vil du anbefale andre studenter å reise på utveksling? 

Ja. Jeg vil definetivt anbefale utveksling. For å få den fulle opplevelsen vil jeg anbefale USA eller 
Australia. I USA vil jeg anbefale San Diego. Dersom man velger å være litt økonomiske ville jeg vurdert 
et sted i Europa mtp Erasmuss stipendet.

 


